
值班 VS 劉威廷醫師 2025 Weekly Schedule of NCKUH Dermatology Department R4 賴奕慈 / VS楊朝鈞

週 日期 時間 活動 Case of the week

一 08/11

Answer for last week:
Cutaneous focal mucinosis

二 08/12
08:00-08:30

※臨床討論會 R1 張皓雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Gardner-Diamond syndrome: clinical overview and differential diagnosis /VS 劉威廷

2. A case of steroid-induced osteoporosis in pemphigus vulgaris /VS 劉威廷

08:30-09:00 ※出院討論會 R1 蘇宇昂 (3F門診討論室)【全科人員】

三 08/13

08:00-09:00 ※住診教學 VS 許釗凱 (11B會議室)【Clerks, PGYs, Rs】

13:00-15:00

※臨床病理討論會 VS 許釗凱 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Genetic Study of Proteus Syndrome VS 張聿民

2. CYLD Mutations in Trichoepithelioma: A Genetic Analysis of Three Cases R2 李孟羚

3. Hydroxychloroquine-induced generalized pustular psoriasis in  a pediatric patient 
with  antiphospholipid syndrome

R2 鄭宇宸

4. A 46-year-old female with easily bruising and reticulate erythema over extremities 
for 5 years

R3 侯秉宸

四 08/14

08:00-08:30

※期刊討論會 R4 曾怡倫 / VS 林謙 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Early initiation of hydroxychloroquine in cutaneous lupus erythematosus to prevent progression 
to systemic lupus erythematosus: A long-term follow-up study 
(J Am Acad Dermatol. 2025 Jul;93(1):55-63.)

2. Clinical characteristics and outcomes of dipeptidyl peptidase-4 inhibitor-associated bullous 
pemphigoid patients: A retrospective study (J Am Acad Dermatol. 2025 Mar;92(3):561-564.)

08:30-09:00

※期刊討論會 R2 鄭宇宸 / VS林謙 (3F門診討論室)【全科人員】

Morbilliform eruptions: Differentiating low-risk drug eruptions, severe cutaneous adverse reactions, 
viral eruptions, and acute graft-versus-host disease 
(Am J Clin Dermatol. 2025 May;26(3):379-393.)

12:30-14:30

※外賓演講精準醫療與再生醫學趨勢 (醫學院4F大會議室)【全科人員】

1. Precision Medicine for Patients with Inherited Skin Diseases: 
Dream or Reality?

Prof. John A. McGrath

2. Multi-Scale Cellular Reprogramming in Tissue Regeneration Dr. Hans I-Chen Harn

3. The Journey of Regenerative Research: Mobilized from Taiwan to Japan Dr. Yen-Ting Ho

五 08/15 08:00-09:00 ※住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 186-187 R4 賴奕慈 (3F門診討論室)【Rs】

六 08/16
※值班主治醫師查房

日 08/17

HHV8 (+)


